Seeking Chinese People For EEG Experiment (10\$/hr)

Have you or your family member had any of the following experiences:

- Heard sounds or voices that no one else seems to hear OR
- Seen people or colors that no one else seems to see
 OR
- Felt like other people are talking or plotting about them OR
- Felt like they could read minds or hear other people's thoughts OR
- Felt like their thoughts are broadcast or other people could read their thoughts
 OR
- Felt like they are receiving special messages in the TV, newspaper, or radio

If so, we may be able to provide some advice for you when you come to participate in our study.

All participants must be:

- 18-50
- Right-handed
- Born in China

The study involves answering questions about social interests and values, having a short social interaction with another person, and answering questions about emotional faces during the EEG.

There is absolutely no risk/injection/radiation involved in our study.

The full experiment will take over 2 sessions lasting approximately 3-4 hours each. You can choose to complete a shorter version lasting only 2 hours on one visit if you prefer.

Participants will be given \$10/hr, and could earn around \$65~\$80 dollars by the end of the study, which includes \$5 for transportation.

If you are eligible and would like to participate, please contact us via e-mail at socialcontextstudy@gmail.com with subject line "Chinese SZ", or call 438-837-3268!

有偿招募中国人来参与脑电图(EEG)试验 (\$10/hr)

如果你或你的家人有经历过以下的任何情况:

• 听到别人听不到的声音

或

• 看到别人看不到的人或颜色

或

• 感觉别人在讲关于自己的的话或在策划针对自己的阴谋

或

• 感觉别人会读心术或有听的到其他人的想法的能力

或

- 感觉自己的想法会被广播出去或觉得其他人能看穿自己的想法 或
- 觉得自己在电视,报纸,或收音机中能接收到特殊的消息

如果您來参与我们的实验,我们也许能够为你提供一些帮助和建议。

参与者必须是:

- 18 至 50 岁
- 右撇子
- 在中国出生

参与者会回答关于个人对于社会上的兴趣与评价,会跟一个人有一个很短的社交互动,还有会连接到脑电图(EEG)上,回答一些关于有情绪的脸的问题。

该实验由两个阶段组成,第一跟第二部分都需要差不多 3-4 个小时。参与者宁愿的话,可以选择其中一个部分完成短点的版本,只须要两个小时。

该实验会在 Douglas Hospital 进行,而实验员是从一个 McGill 大学研究小组的人。 参与者每小时会赚到**\$10** 的补偿,包括**\$ 5** 的交通费,最后可以赚到差不多**\$65~\$80**。

如果您符合以上条件并有兴趣参加,请发电邮 <u>socialcontextstudy@gmail.com</u>给我们并将标题写为: Chinese SZ 或打电话 438-837-3268!